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1. Opening/agenda

Welkom. Bericht van verhindering ontvangen van wethouder Jaap Andriesse (Neerijnen) en van 
Marjolein Winter (Tiel). Wethouder Hans Keuken (Neder-Betuwe) neemt deze plaats tijdelijk in totdat 
een nieuwe portefeuillehouder is benoemd.

2. Verslag 23 mei 2016

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.

3. OOGO JEUGD
Wmo/Jeugdplannen 2017-2020

- Regionaal beleidsplan Wmo/jeugd 2017-2020.
Peter van Veluw licht toe. In maart 2016 hebben de portefeuillehouders jeugd/Wmo besloten een 
Regionale beleidsnotitie te laten opstellen. Deze beleidsnotitie is nu gereed. Doel hiervan is om de 
gemeenten beter in staat te stellen samen krachtiger en efficienter te sturen op de gewenste 
verandering en innovatie van de specialistische zorg. Hierbij staan 5 leidende principes centraal:

 de burger, huishouden, buurt centraal;
 eigen kracht en maatwerk;
 eenvoudig en overzichtelijk;
 samenwerken op basis van vertrouwen;
 kwaliteit borgen in het sociale domein.



Naast de 5 principes zijn ook 3 maatschappelijke effecten benoemd:
 langer zelfstandig thuis wonen;
 sluitende en passende zorg en ondersteuning;
 veilig en positief ontwikkelen.

De uitgangspunten van het regionale beleidsplan worden opgenomen in de lokale beleidsplannen 
Wmo/Jeugd 2017-2020. Het is de bedoeling dat de gemeenten het Regionale beleidsplan voor 31 
december 2016 vaststelt. Het Regionale beleidsplan is inmiddels ter kennisname gezonden aan de 
partijen in het samenwerkingsverband Passend onderwijs. De vraag is welke aandachtspunten geven 
SWV mee met betrekking tot de inhoud van de regionale beleidsnotitie die de samenwerking met het 
onderwijs raken?

Reactie: De aanwezigen herkennen zich in de thema's die in het Regionale beleidsplan worden 
genoemd, maar wijzen op de stappen die erna komen. De 3 besturen willen graag betrokken 
worden vooraan in het proces om de kwaliteit te borgen waarbij  gedacht wordt aan het opstellen 
van het Programma's van Eisen (PvE) voor inkoop. Wel mist men cijfers waarom bepaalde keuzes 
gemaakt zijn. De vraag wordt gesteld of er ook commitment bij de bestuurders aanwezig is voor de
zienswijze van de schoolbesturen. Hierop wordt unaniem bevestigend geantwoord.

- Lokale beleidsnota's Wmo/Jeugd Buren en Tiel
Christiaan de Jongh licht het beleidsplan Buren toe (toelichting Tiel vervalt).

Reactie: De aanwezigen pleiten voor een stukje flexibiliteit, ruimte laten voor het zoeken naar 
oplossingen. Let op het snijplank jeugd en onderwijs en blijf samen optrekken. Geef aandacht 
voor 18+ en communiceer met alle partijen. Benoem specifiek de verbinding onderwijs en zorg. 
Voorkom dubbelingen. 

Van de andere gemeenten ontvangt SVW te zijner tijd de lokale beleidsnota’s conform lokale planning.

4. Strategische agenda, stand van zaken

I. Dyslexie

Toelichting Hans van de Warenburg. Overconsumptie dyslexiezorg terugdringen. Pilot loopt 
vanaf maart 2016 naar tevredenheid. Er was geen duidelijke lijn tot toegang dyslexiezorg en 
een te grote consumptie van dyslexiezorg. Nu vindt onafhankelijke beoordeling plaats. BePo 
organiseert. Een eerste analyse van september laat zien dat in de school een sterke route 
plaatsvindt bij vermoeden dyslexie, dat men er dicht op zit om scherp te kunnen monitoren. 
De pilot loopt steeds beter. Geadviseerd wordt om nog even met deze pilot door te gaan en te 
blijven investeren in de verbinding tussen jeugd en onderwijs. Aan gemeenten wordt 
gevraagd hiertoe een collegebesluit te nemen.

Reactie en afspraken: De aanwezigen zijn van mening dat dit een mooi voorbeeld is om 
met elkaar samen te werken. De besturen geven aan dat afname van dyslexiezorg 
gemeenten een stukje financieel gewin oplevert dat ten goede dient te komen aan het 
onderwijs. De wethouders geven aan dat deze pilot geen vorm van bezuiniging is maar een
middel om te voorkomen dat kinderen onnodig dyslexiezorg ontvangen.  Er is behoefte aan
structurele inrichting. Hiervoor een convenant voor meerdere jaren opstellen. In 2017 komt 
een definitief voorstel. 



II. Leerlingenvervoer

Jur Marringa licht toe en geeft presentatie op de sheets. Een moeizaam proces. Je ziet nu veel dingen 
waar je als passend onderwijs wat mee moet. Opvallend is dat Cluster 3 leerlingen uit Tiel naar buiten 
gaan. De vraag is wat voor invloed gemeenten en het onderwijs samen hebben om het 
leerlingenvervoer terug te dringen. Hoe kan het dat er respectievelijk in Neerijnen, Culemborg en 
Geldermalsen sprake is van een stijging van het leerlingenvervoer en bij de andere gemeenten niet. 

Reactie en afspraken: Verder in de materie verdiepen en hierbij zeker thuisnabij onderwijs 
betrekken. Begin aan de voorkant. In groter geheel zien.  Pleiten voor samenwerking en 
verbinding. Wat is er gaande en wat hebben wij. Scholen kunnen ouders niet dwingen om naar 
dichtstbijzijnde scholen te gaan. Samen kijken naar sturing. De cijfers geven een beeld, maar zijn 
niet hard te maken. De cijfers zijn leidraad voor de opdracht. Er wordt specifieke aandacht voor de 
cijfers gevraagd. Laat basismobiliteit hier aanhaken en kijk ook naar VSO scholen buiten onze 
regio (Veenendaal en Wageningen).

Verder onderzoek is noodzakelijk. Wie gaat de kar trekken? We zijn nu bijna een jaar verder en 
moeten nu krachtig vooruit. Voorstel een directeur uit de samenwerkingsverbanden en een 
ambtenaar vanuit de gemeenten. Vanuit BePo Jos Theeven beschikbaar. Vanuit de gemeenten op 
dit moment geen ambtenaar beschikbaar. Iedere gemeente kijkt intern naar beschikbare capaciteit 
en reageert voor 20 december.
Geen bestuurlijke kartrekker omdat dit onderwerp hier terugkomt en dus een bestuurlijke status 
heeft.

Vanwege de tijd wordt besloten de overige agendapunten Thuisnabij onderwijs, 
leerplicht/thuiszitters, aansluiting jeugdzorg-onderwijs, NJI monitor en 
vluchtelingen/nieuwkomers door te schuiven naar het volgend bestuurlijk overleg. 

5. Afspraken strategische agenda 2017-2020 (welke thema's pakken we in 2017
op niveau van de uitvoeringspraktijk op)

 Jos Theeven: nieuw thema: Thuiszitter en leerlingen in de knel. Er is een pilot in 
voorbereiding. Het SWV wil graag met de gemeenten en leerplicht optrekken. Breed 
oppakken en ook kijken naar het verlenen van vrijstellingen. BePo wil kartrekker zijn. Besluit:
akkoord.

 Krachtenbundeling onderwijs en jeugdzorg. Besluit: akkoord.
 Angelica Garcia Asensio: Huisvesting VSO. We hebben expertise, maar onvoldoende 

huisvesting. Graag met ons meedenken. Besluit: nu nog niet opnemen in agenda. Wel 
bereidheid tot meedenken.

 Collin Stolwijk: Verschillende projecten omtrent thuisnabijheid. Hoe ontwikkelt de nabijheid. 
Op de agenda houden.

6. Wvttk/Rondvraag

Gert van Roekel: wanneer volgend OOGO. Maart-april 2017. Dan concreet voorstel met plan van 
aanpak;
Gert van Roekel: Deelname aan NiJ monitor (zie mail 1 juni). Iedereen doet mee. Start na vaststelling 



van alle lokale beleidsplannen Wmo/jeugd. Vervolgens een bijeenkomst voor onderwijs en gemeenten.


